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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Berešová: 
Vieme, že v roku 2014 prebehlo digitalizovanie nášho kina. Chcela by som poukázať na 
sedadlá, ktoré sú už zastaralé, povedala by som že chytajú už historickú hodnotu a je skutočne 
problém obsedieť, keď ten film trvá dlhšie. To je podnet od mladých ľudí hlavne. Z mojej 
strany toľko.  
 
PhDr. Čižmár: 
K výmenám sedačiek pri otázke digitalizácia kina a priestorov. Toto je otázka možno ďalších 
rokov, prípadných výziev a projektov, do ktorých sa zapojí mesto. Zatiaľ takúto informáciu zo 
strany verejnosti nemáme, to znamená, tie sedačky, ktoré sú tam, slúžia svojmu účelu a sú 
ešte zachovalé. Pokiaľ bude takáto požiadavka, pokiaľ vzíde takáto požiadavka a bude to 
potrebné akútne riešiť a bude na to aj možnosť a prostriedky, tak potom sa budeme touto 
otázkou zaoberať.  
 
Berešová: 
Akou formou má prísť tá požiadavka, lebo táto požiadavka predsa od ľudí prišla, vám ju 
interpelujem.  
 
PhDr. Čižmár: 
Od koľkých rodín prišla, môžete  
 
Berešová: 
Pán primátor, ale v čom je problém, teraz mi povedzte. Tí ľudia, mladí ľudia na tieto sedačky 
poukazujú u mňa minimálne tento posledný rok. Akou formou má prísť tá požiadavka, keď 
nie takouto formou?  
 
PhDr. Čižmár: 
No lebo k nám sa takáto požiadavka nedostala, dostala sa až teraz. 
 
Berešová: 
No tu ju máte.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ja hovorím o tom, to znamená, že si musíme určiť nejaké priority, určime si nejaké priority. 
Možno budeme sa zaoberať sedačkami a nebudeme sa zaoberať inými vecami.  
 
Berešová: 
Ja by som chcela požiadať mesto, aby práve v rámci z tohto fondu, z ktorého išla vlastne tá 
digitalizácia kina. To sa akože neprieči, to je ten istý fond.  
 
PhDr. Čižmár: 
No ja to chápem, ale ja vám hovorím, že potom si treba určiť priority, čo budeme robiť. To 
znamená, dobre, pôjdeme do digitalizácii kina, ale nebudeme robiť niečo iné. Veď aj tak 



v konečnom dôsledku rozhodovanie bude na zastupiteľstve, keď sa bude rozhodovať 
o zámeroch a aktivitách.  
 
Berešová: 
Pán primátor v poriadku, ja to chápem. Ja reagujem na to, čo ste povedali vetu, pokiaľ príde 
nejaká požiadavka budeme ju riešiť. Tak odpovedám, táto požiadavka prišla.  
 
PhDr. Čižmár: 
Dobre, to je jedna vec. Ja vám následne na to hovorím, že v prípade riešenia a nejakého 
vstupu, nejakých aktivít budeme aj tak potrebovať, predstaviť nejaký zámer a následne na to 
súhlas a stanovisko mestského zastupiteľstva. Čo som iné povedal? 
 
Berešová: 
Ďakujem. 
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